
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 37 (Alm. del), som Epidemiudvalget har 

stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 18. september 2023. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra ikke-medlem af udvalget Mette Theisen (DF). 

 

Spørgsmål nr. 37:  

”Vil ministeren kommentere, om der er planer om at revurdere den nuværende 

strategi for køb af vacciner, for at sikre en mere effektiv brug af offentlige midler?” 

 

Svar: 

Hvad angår strategien for indkøb af covid-19 vacciner henvises til svar på EPI alm. del 

spm. 36.  

 

Jeg kan tilføje, at ministeriet løbende vurderer strategien for indkøb af covid-19 

vacciner i samarbejde med Sundhedsstyrelsen og Statens Serum Institut.  
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